
	

	

FAU	REFERAT	

Dato:	mandag	22.	Oktober	2018	

Sted:	personalrommet	

FAU	leder	 Ingvild	Nyland	Myhre	 inylan@online.no	
	

Rektor	 Lill	Kristin	Høier	Sandvik	 lill.kristin.hoier.sandvik@faerder.kommune.no	
	

	
	

FAU	representant	 Vara	representant	

1. trinn	 Christoph	Kobro	
Christoph.kobro@gmail.com	
Bjørn	Danielsen	
bjornnd@gmail.com	

Karoline	Myhra	Hillås	
myhrakaro@gmail.com	
Bjørnar	Logan	
Bjornar.logan@gmail.com	

2. trinn	 Silje	Marie	Marthinsen		
(SU	og	SMU	for	2	år)	
Silje.marie.marthinsen@gmail.com		

Ann	Kristin	Erlandsen	Skjåvik	
Anki_vel@hotmail.com	
	

3. trinn	 Linda	Havstein	Myhra		
linda.havstein@myhra.ws						

Janne	Lien	Bjørnevog	
lienjanne@hotmail.com		

4. trinn	 Lina	Stokkenes	Maråk	
lina.maraak@gmail.com	

Lise	Øvrum	
liseov@online.no	

5. trinn	 Øyvind	Fadum		
fadum@online.no	

Trude	Nesse	Ellingsen	
Trudenesse9@hotmail.com	

6. trinn	 Birgitte	Vedvik	
gittevedvik@gmail.com	

	

7. trinn	 Anne	Lise	Edvardsen	
aledvardsen@hotmail.com	

Cathrine	Wølner	
cathrine@wolner.no	

	

Alle	trinn,	samt	rektor	Lill	Kristin	Høier	Sandvik	var	representert	på	møtet.	

	

Aktuelle	saker	

Saksnr.	 Sak	
18/19-9	 Godkjenning	innkalling	og	referat		

•	Innkalling	ble	godkjent		
•	Referat	fra	forrige	møte	ble	godkjent		



•	Oppfølgingssaker,	ingen	saker	til	oppfølging.	
	

18/19-10	 Valg	av	nestleder	og	sekretær	
•	Ny	nestleder:	Birgitte	Vedvik	
•	Ny	sekretær:	Christoph	Kobro	

18/19-11	 Rektorenes	hjørne	
• SMU:	
Godt	å	se	engasjementet	til	elevene	i	SMU	fra	7.	Trinn.	
	
• 1.-4.	Trinn	/	SFO:		
Det	oppleves	bruk	av	seksualisert	språk	/	lek	på	SFO.	Skolen	jobber	med	
å	finne	ut	hva	dette	er	og	hva	som	er	normalt.	Skolen	ønsker	å	invitere	
foreldrene	fra	1.-4-	trinn	til	et	felles	foreldremøte	på	skolen	hvor	de	
ønsker	å	ha	med	helsesøster	og	kommunepsykologen	på	dette	møtet.	
Det	ønskes	å	gi	rom	for	at	det	kan	stilles	spørsmål	om	temaet	etter	
møtet.	Dato	for	møte	er	ikke	satt	enda.	
	
• Leirskole:		

For	2019	har	skolen	valgt	Vassfaret	
	

• Trafikksikkerhet:	
Det	oppleves	at	flere	barn	blir	levert	på	skolen	utenom	drop-off	
sonen.	Personalet	fra	skolen	vil	sjekke	opp	hva	som	foregår	og	vil	
være	synlig	ved	å	gå	i	gule	vester.	

	
	

18/19-12	 Leirskole	
•	For	2019	har	skolen	valgt	Vassfaret.	Herstad	skole	drar	i	felleskap	med	

Brattås	skole.	FAU	stiller	seg		til	rådighet	for	å	se	på	alternativer	for	
senere	trinn.		

	
18/19-13	 Årshjulet	

•		Grønn	Kiosk	og	grøtfest:		
Det	er	funnet	foreldre	som	ønsker	å	være	med	i	komité	for	både	grønn	
kiosk	og	grøtfest.		
Det	er	ønskelig	at	grøt	kjøpes	både	med	melk	og	laktosefri	melk.		
• Disco	for	5.-7.	trinn:		
Første	disco	kveld	blir	arrangert	den	2.	November.	Organiseringen	er	på	
plass.	
• Herstaddagen:		
11.11.2018.	4.	og	3.	trinn	er	ansvarlig	for	arrangementet.	Det	har	vært	
utfordrende	å	få	med	foreldre	fra	3.	Trinn.	Per	dags	dato	mangler	det	
fortsatt	7	foreldre	som	frivillige	fra	3.	Trinn.		
1.	trinn	har	informert	om	at	foreldrene	skal	bidra	med	kake	til	
kakelotteriet	eller	at	det	kan	leveres	konfekt.		
Overskuddet	går	til	TV-aksjonen	og	FAU	(50/50).	Årets	tv-aksjon	går	til	
Kirkens	bymisjon	og	pengene	gis	til	organisasjonen	lokalt.	



	
• Datoer	for	FAU	møter	skoleåret	2017/2018		

Mandager	mellom	kl.18:00	og	20:00:	
Ø 26.	november	–	utgår,	men	fellesmøte	med	Vestskogen	FAU	ang.	

Labakken	skole	22.november.		
Ø 4.	februar		
Ø 29.	april			
Ø 3.	juni	

	
18/19-14	 Økonomi/gratisprinsippet	

Færder	kommune	har	godkjent	gratisprinsippet	for	alle	skoler.		
I	2018	mottok	FAU	et	mindre	beløp	enn	budsjettert,	men	vi	får	noe	mer	
neste	år.		
Skolen	ønsker	at	FAU	bevilger	penger	til	turene	til	bondegården	(3.trinn)	
og	til	”den	lille	dyrehage”	(4.trinn)	dersom	det	ikke	er	penger	igjen	på	
budsjettet	for	”gratisprinsippet/skoleaktiviteter”.	Rektor	vurderer	dette	
og	kommer	tilbake	med	evnt.	Sum	som	trengs.	(Vi	ser	at	kr.	5000,-	satt	
av	til	leirskoletransport		ikke	er	brukt	i	budsjettet,	så	det	bør	være	
penger	til	disse	turene)		
Det	besluttes	at	det	settes	av	penger	i	FAU	til	klassetur	til		”Aktiv	Fritid	
på	Tjøme”	for	7.	Trinn	i	slutten	av	skoleåret.	
	

18/19-15	 Ny	skole	samarbeid	med	Vestskogen	FAU	
Labakkengruppen	har	ikke	hatt	møter	dette	skoleåret.	Vi	ønsker	at	
gruppa	tar	opp	saken	om	trafikksituasjonen/skoleveien	som	er	til	høring	
med	frist	3.	Desember	2018.	Ønsker	dialog	om	dette.		
Neste	møte	om	nye	Labakken	skole	blir	avholdt	den	22.	November	2018.	
	

18/19-16	 Referat	fra	SU/SMU	
Etter	info	om	utsettelse	av	oppstart	av	ny	skole	lurte	elevrådet	på	om	
budsjett	for	utstyr	på	skolen	opprettholdes.	Det	gjør	det.		
Det	skal	gjennomføres	en	reflekskampanje	i	3	uker	hvor	trinnet	som	er	
flinkest	i	bruk	av	refleksvestene	skal	kåres	og	får	premie.	

18/19-17	 Eventuelt	
Info	om	Barnas	Røde	kors	(BARK),	som	skal	starte	opp	i	Færder.	Ønsker	
innspill	til	hvilke	aktiviteter	som	savnes	i	kommunen.	5.	Trinn	har	
kommet	med	tips.		
Spørsmål	om	vegetarmat	på	SFO.	

Nøtterøy	05.11.2018,	Christoph	Kobro,	FAU	representant,	1.trinn/Referent	


